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År 2020 har påverkats mycket av Corona-pandemin. Myndigheternas 
rekommendationer om smittskydd har begränsat både 
yrkesverksamheter och fritidsaktiviteter. Medborgarskolan, som 

klubben lånar möteslokal av, har uppmanat oss att använda 
videomöten via internet istället för möteslokalen. Medborgarskolan 
lånar ut en möjlighet till videomöten till oss, helt gratis.  

 
Det har resulterat i att klubbens fysiska möten har ställts in och, mot 

slutet av året, ersatts av videomöten. 
 
Övriga aktiviteter i klubben har kunnat pågå med viss försiktighet. 

Fotostudio och mörkrum har varit användbara hela året för enskilda 
aktiviteter. En ny fjärrkontroll till fotostudions blixtar har inköpts 

eftersom den föregående gick sönder. Tre gemensamma utflykter, 
utomhus, har genomförts; Fogdön, Kungstornet och Länna. Vid den 
senaste utflykten ordnade några klubbmedlemmar med grillning och 

bjöd in en gästföreläsare. Tack för det initiativet. 
 
Fotografering på egen hand har kunnat fortsätta nästan som vanligt. 

Foton har mailats till klubbens gemensamma album på webben. Foton 
har också visats på videomötena. Det ger oss bra möjligheter att visa 

och berätta om foton "på distans". GDPR-reglerna för publicering av 
foton på klubbens webbsidor har utretts. Vi återkommer till det ämnet 
under 2021. 

 
Några externa kontakter har genomförts eller pågår fortfarande. 
Klubben har fått förfrågan från ett bokförlag om att medverka med 

omslagsbilder. Medborgarskolan erbjuder oss, gratis, att titta och 
lyssna på föredrag i olika ämnen i videomöten via internet. 

 
Fyra nya medlemmar har tillkommit och som vi hälsar välkomna. 
 

År 2021 kommer sannolikt också att påverkas av Corona-pandemin, 
åtminstone fram till sommaren. Årsmötet genomförs därför via mail, på 

samma sätt som förra året. Då görs val enligt stadgarna men övriga 
frågor kan tas upp senare. Valresultat från årsmötet redovisas på 
klubbens webbsidor och via mail. 

 
Tills vidare kan vi fortsätta att ses på videomöten, pyssla med enskilda 
aktiviteter i fotostudio och mörkrum, visa och berätta om foton i 

albumen på webben och sikta på fler gemensamma utflykter framåt 
sommaren. Vi ska också prata mer om GDPR-reglerna för publicering. 

  



När Corona-pandemin har lugnat ner sig och många fler har blivit 
vaccinerade kan vi återvända till inomhus möten och föredrag och fika 

tillsammans. Föreslagna ämnen är "ljussättning i studio med praktisk 
övning" och "fotoblixtarnas historia" med Hans Ö. från E-tuna som 

återkommer. Det finns också förslag till nya externa aktiviteter som gör 
fotoklubben mer synlig ute på stan.     
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